
Dag Leo, 
 
Zou je onderstaande vraag willen doorspelen voor de rondvraag van WMC van maandag a.s.? 
 
De VVD en SP van gemeenteraad Utrecht stellen vragen over de hoogte van het salaris van de 
directeur van RTV Utrecht. 
 
Wat is hierop de reactie van de gedeputeerde gezien het gesputter van RTV Utrecht toen de subsidie 
werd verlaagd? 
Het salaris van € 192.607 valt weliswaar binnen de norm maar is in het licht van de bezuinigingen 
niet uit te leggen. 
Is gedeputeerde bereid hierover een gesprek aan te gaan met RTV Utrecht? 
 
Elly Broere 
 


